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Mötesanteckningar kommunala pensionärsrådet 

Torsdagen den 29 februari kl. 10:00-11:50, Ryttarsalen Lärcenter. 

1. Föregående mötesanteckningar 

Genomgång av föregående mötesanteckningar. Ordföranden informerar om nuläget kring frågan om 

intraprenad som diskuterades vid föregående möte. Nästa steg är att kommunfullmäktige ska ta 

ställning till förutsättningarna för att bedriva eventuell intraprenad. 

2. Information om tillgänglighet på kommunens webbsida 

Kommunikatör Mikael Jansson informerar om arbetet med tillgänglighet på kommunens externa 

webbsida.  

Tillgänglighet finns i olika former och kan delas upp i teknisk tillgänglighet och kognitiv 

tillgänglighet. Den tekniska tillgängligheten på kommunens webbsida har fått högt betyg när externa 

granskare genomfört bedömningar. Kommunens webbredaktörer fokuserar framöver på den 

kognitiva tillgängligheten som bland annat innebär enkelt klarspråk med färre facktermer. 

Rådet uppmanas att ta kontakt om det uppstår synpunkter och/eller förslag som bidrar till att 

förbättra användandet och tillgängligheten på kommunens externa webbsida.  

3. Information om trygghetsarbete inom kommunen 

Utvecklingschef Edvin Ekholm informerar om trygghetsarbete som pågår i olika former och med 

olika samarbetspartners inom kommunen. Nuläget i kommunen, resursanalys och statistik över 

upplevd otrygghet samt oro för brottslighet presenteras. Vidare informeras även om en ny lag för 

brottsförebyggande arbete som trätt i kraft och hur kommunen anpassar sig till den. 

 

4. Övriga frågor 

• Ordföranden informerar om det pågående arbetet med kommunens nya översiktsplan (ÖP). Datum 

och tider för samråd i olika orter runt om i kommunen kommer att skickas ut till rådet. Det går även 

att lämna synpunkter via kommunens webbsida. 

• Ordföranden informerar om nästkommande möte med rådet. Mötet väntas bli längre än planerat då 

flertalet frågor kopplade till socialförvaltningen kommer att tas upp. Rådet är överens om att mötet 

den 16 maj blir förlängt, klockan 08:30-12:00. 

• Rådet önskar delaktighet och återkoppling angående utredningen om framtidens äldreomsorg. 

Ordföranden informerar om nuläget då den externa utredaren har gjort en översyn av verksamheten 

för äldreomsorg och hemtjänst. Parallellt med den externa utredaren har det genomförts ett antal 

intervjuer och workshops av tjänstepersoner inom kommunen, bland annat på kommunala 

pensionärsrådets möte i december. Frågan kring hur utredningen fortlöper framöver kollas upp och 

svar skickas ut till rådet med mötesanteckningarna. 

• Anders Winlöf (M) visar aktuellt föreningsregister som finns hos kommunen. Där kan föreningarna 

säkerställa att de är registrerade samt hålla kontaktuppgifterna uppdaterade. Kultur- och 

fritidsförvaltningnen kan bistå med hjälp att uppdatera uppgifterna. 

 

Karola Svensson (C) 

Ordförande 
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